
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr V/2024 

5 Posiedzenie w dniu 27 listopada 2024  

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:55 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Radosław Kiwilsza 

6. Agnieszka Kościelska 

7. Magdalena Romanek 

8. Piotr Walczak 

9. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych. Na posiedzeniu komisji obecnych było 6 radnych, 

co stanowi kworum do opiniowania projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z IV posiedzenia Komisji budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury w Młynarach z dnia 23 października 2024 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IV posiedzenia Komisji budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i 

Kultury w Młynarach z dnia 23 października 2024 r..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

4. Zaopiniowanie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2024-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2024 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2036 i 

zmiany w budżecie na 2024 rok. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2025 

roku, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2025 

roku,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

d) pokrycia w roku 2024 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

 

Pani Burmistrz omówiła temat wysokości opłaty za odpady, która utrzymuje się na tym 

samym poziomie od kilku lat.  

 

Wywiązała się rozmowa na temat segregowania odpadów i opłaty za odpady zmieszane, które 

są najdroższe i których jest najwięcej. Powiedziała, że należy zmniejszyć ilość odpadów 

zmieszanych, bo to one generują największe koszty, co ma wpływ na wysokość opłaty za 

śmieci. 

 

Pani Elżbieta Goryszewska zapytała, czy będą ulgi dla emerytów w opłacaniu śmieci. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie przewiduje się. 

 

Głosowano w sprawie: 

pokrycia w roku 2024 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

stawki tej opłaty, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że metoda ustalania stawki za gospodarowanie odpadami została omówiona 

łącznie z poprzednią uchwałą.   

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

stawki tej opłaty, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

f) uchylenia uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej w 2024 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że temat przyznania dotacji został wyjaśniony przy omawiania zmiany budżetu. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej w 2024 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 



zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

g) przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy - Miasta i Gminy Młynary, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy - Miasta i Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

h) przyjęcia od Powiatu Elbląskiego zadania w zakresie odśnieżania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Młynary, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że porozumienie z Powiatem Elbląskim jest dla nas korzystnym 

rozwiązaniem. Wyjaśniła, że odśnieżane będą tylko uliczki w obrębie miasta. Drogi 

powiatowe poza miastem odśnieżać będzie powiat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w załączniku brakuje nazw ulic przy 

numerach dróg. Wówczas mieszkańcy wiedzieli by których ulic to dotyczy. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poruszyła 

temat utrzymywania czystości przy prywatnych posesjach. 

 

Wywiązała się rozmowa na temat obowiązków właścicieli posesji w zakresie utrzymywania 

czystości na przyległych do posesji chodnikach i ulicach. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia od Powiatu Elbląskiego zadania w zakresie odśnieżania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

i) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 



Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o prace na rzece Gardyna. 

Pani Burmistrz omówiła zakres prac wykonywanych przez Wody Polskie na rzece Gardyna. 

Poruszyła temat remontu skarpy przy moście w stronę Myślińca i w Parku za Młynem.   

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy będą wycinane gałęzie drzew przy lampach w 

Młynarskiej Woli. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że gałęzie zostaną usunięte przy okazji wieszania iluminacji 

świątecznej. 

Pani Sekretarz powiedziała, że zostały skierowane pisma do właścicieli prywatnych posesji o 

wycięcie gałęzi zasłaniających oświetlenie z informacją, że gmina służy pomocą w tym 

zakresie.   

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o możliwość wycięcia dwóch suchych topoli w Młynarskiej 

Woli za sklepem po drugiej stronie drogi. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie może działać na prywatnym gruncie, właściciel gruntu 

powinien wystąpić z wnioskiem o wycinkę drzew. 

Pani Burmistrz omówiła modernizację oświetlenia ulicznego w Gminie Młynary i 

korzyściach z tym związanych oraz możliwości rozbudowania infrastruktury oświetleniowej. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

obrady V Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

 

  

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 



Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


